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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 1 oktober 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.H.G.M. Ronnes    burgemeester 

mevrouw G.T. Buter    wethouder 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

mevrouw M. Meertens    secretaris 

  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering 1 september 2015 

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld. Er zijn geen opmerkingen t.a.v. de 

toezeggingenlijst. 

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen (o.a. werkdruk bij het ambtelijk apparaat en 

antwoorden college openstaande vragen bij de behandeling van de kadernota) 

Op een daartoe gestelde vraag geeft wethouder Meulensteen aan dat de beginselen van 

Citaslow door het college steeds in de besluitvorming worden betrokken, ook al is Laarbeek 

officieel geen citaslow gemeente . Daar waar van toepassing zal dit voortaan worden vermeld.  

Naar aanleiding van een eerder gestelde vraag over de werkdruk in de ambtelijke organisatie 

merkt wethouder Buter op dat er hard wordt gewerkt in de krappe organisatie van de gemeente. 

Die krapte maakt echter wel dat er een zekere mate van spanning zit op de relatie tussen 

ambitie en uitvoering. Zij meldt dat er op korte termijn een tevredenheidsonderzoek onder de 

medewerkers wordt gehouden waarin hieraan aandacht zal worden besteed. Dit helpt de 

secretaris om een goed beeld te krijgen van de stand van zaken in de organisatie. Zij waardeert 

de betrokkenheid van de commissieleden maar merkt op dat het hier wel gaat om aspecten van 
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een normale bedrijfsvoering die behoren tot de verantwoordelijkheid van het college. Wanneer 

daar aanleiding voor is wordt de commissie hierover geïnformeerd. 

 

6. Voorstel tot vaststelling van het reglement van orde voor de vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad 2015. 

Alle commissieleden zijn het erover eens dat artikel 7 over de wethouders uit het concept kan 

worden geschrapt. Er wordt uitvoerig stilgestaan bij de bepaling over de opening en sluiting van 

de raadsvergaderingen. Verschillende alternatieven worden aangedragen. Afgesproken wordt 

dat deze alternatieven in het raadsvoorstel zullen worden opgenomen zodat hierover bij de 

behandeling in de raad een besluit kan worden genomen. 

Met uitzondering van commissielid Biemans zijn de commissieleden van mening dat het mogelijk 

moet blijven om te interrumperen tijdens de eerste termijn. 

De heer Biemans constateert dat zijn tekstuele opmerkingen uit de vorige vergadering nog niet 

zijn verwerkt.   

De voorzitter stelt vast dat het verkeerde concept reglement is bij de stukken is geplaatst. 

De burgemeester pleit voor handhaving van de interruptiemogelijkheid tijdens de eerste termijn. 

Het is de taak van de voorzitter om ervoor te waken dat de spreker niet te veel geïnterrumpeerd 

wordt en zijn verhaal kan afmaken. Het mogelijk maken van een derde en vierde termijn raadt 

hij ten stelligste af. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

7.   Voorstel tot instemming met zowel de sub-regionale visie detailhandel en 

afsprakenkader detailhandel als de regionale visie detailhandel van juni 2015. 

Mevrouw Van der Zanden wil graag weten hoe de lokale ondernemers denke n over deze visie. 

De heer Swinkels is minder gelukkig met de dirigistische opstelling van de provincie in deze. Hij 

verwacht meer resultaat en draagvlak als er van onderop invulling wordt gegeven aan het 

beleid. 

Mevrouw Slaets maakt zich zorgen over de leegstand in met name Aarle-Rixtel en Lieshout. Zij 

informeert wat hieraan gedaan wordt.  

De heer Van der Heijden vraagt aandacht voor de leefbaarheid in de kleine kernen. 

De heer Strijbosch onderschrijft de visie maar heeft dezelfde zorgen over de kleine kernen. 

Wethouder Meulensteen meent dat er sprake is van enige verwarring tussen deze visie op de 

detailhandel en de retailnota die onlangs met de lokale ondernemers is besproken. In de visie 

vindt op last van de provincie regionale afstemming plaats en worden afspraken gemaakt over 

de programmering en planologische voorbereiding van onder andere 

detailhandelsontwikkelingen. De Retailnota gaat specifiek in op de kansen en mogelijkheden van 

de Laarbeekse detailhandel. Beide stukken hebben wel met elkaar te maken. De opstelling van 

de provincie in deze ervaart hij niet als een belemmering. De retailnota past uiteraard in de sub-

regionale en regionale visie op de detailhandel en is enthousiast ontvangen door de lokale 

ondernemers.  

Hij merkt nog op dat het college goede contacten onderhoudt met het centrummanagement en 

het parkmanagement en hen zo veel mogelijk aan de voorkant bij bepaalde ontwikkelingen wil 

betrekken.  

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 
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8. Stand van zaken intergemeentelijke samenwerking/regionale samenwerking. 

De portefeuillehouder merkt op dat er sinds de vakantie geen noemenswaardige ontwikkelingen 

zijn geweest.  

 

9. Rondvraag. 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

10. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 19 november 2015. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


